
PROTOKÓŁ 

z XII sesji Rady Powiatu Sokołowskiego 

w dniu 11 kwietnia 2025 roku 

Na posiedzeniu obecnych było 15 radnych, według załączonej listy obecności, załącznik nr 1. 

Nieobecnych było 2 radnych (J. Puścion, T. Małczuk). Obrady sesji były nagrywane i 

transmitowane.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Sokołowski Pan Adam Góral, Sekretarz Powiatu 

Pani Iwona Sokołowska, Kierownik Wydziału Finansowego Pani Małgorzata Skibniewska, Radca 

Prawny Pan Witold Kosowski, Kierownik Wydziału Organizacyjnego Pani Ewa Rydzewska, 

Kierownik Wydziału Komunikacji i Transportu Pan Marcin Rydzewski oraz Kierownik Wydziału 

Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Pani Alina Maliszewska. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja z działalności 

Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2025 rok. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2025 - 2036. 

6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 

8. Zamknięcie sesji. 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

Obrady rozpoczął Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Jerzy Strzała, który przywitał 

wszystkich obecnych. Następnie przypomniał o 85. rocznicy mordu katyńskiego oraz o 15. 

rocznicy tragedii smoleńskiej. Wobec tego zaproponował minutę ciszy dla upamiętnienia ww. 

rocznic. 

Radny Pan Jacek Odziemczyk zasugerował także, aby odczytać nazwiska 40 mieszkańców 

powiatu sokołowskiego, którzy zginęli w Katyniu.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu przychylił się do propozycji.  

Zatem odczytano listę z nazwiskami 40 mieszkańców powiatu sokołowskiego, zamordowanych w 

Katyniu, Twerze oraz Charkowie.  

Następnie uczczono pamięć o zmarłych minutą ciszy.  

W dalszej części Wiceprzewodniczący Rady Powiatu stwierdził kworum na podstawie listy 

obecności.  



Ad.2. Wnioski do porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy ktoś z radnych ma wnioski do porządku obrad. 

Wicestarosta Zbigniew Czerkas wniósł trzy wnioski o zdjęcie z porządku obrad: 

1. pkt 3, tj. sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja                         

z działalności Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie powyższy punkt.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. W wyniku głosowania „za” oddano 15 głosów, natomiast 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” nie było. Nieobecnych było 2 radnych – J. 

Puścion oraz T. Małczuk, załącznik nr 2. 

Wniosek został jednogłośnie przegłosowany i zaakceptowany. 

2. pkt 6, tj. wolne wnioski i oświadczenia radnych, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie powyższy punkt.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. W wyniku głosowania „za” oddano 15 głosów, natomiast 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” nie było. Nieobecnych było 2 radnych – J. 

Puścion oraz T. Małczuk, załącznik nr 3. 

Wniosek został jednogłośnie przegłosowany i zaakceptowany. 

3. pkt 7, tj. przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu Sokołowskiego, 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie powyższy punkt.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. W wyniku głosowania „za” oddano 15 głosów, natomiast 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” nie było. Nieobecnych było 2 radnych – J. 

Puścion oraz T. Małczuk, załącznik nr 4.  

Wniosek został jednogłośnie przegłosowany i zaakceptowany. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

• Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 3 tj. Sprawozdania Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu oraz informacji z działalności Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny. 

• Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 6 tj. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

• Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 7 tj. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

Powiatu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2025 rok. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2025 - 2036. 

5. Zamknięcie sesji. 



Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2025 rok. 

Radny Jacek Odziemczyk zapytał, czy Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zwołanie sesji 

nadzwyczajnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że tak. Następnie poddał pod dyskusję punkt 

dotyczący podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2025 rok. 

Radny Sławomir Hardej zwrócił się do starosty. Powiedział, że w ostatnim czasie zwrócili się do 

radnego mieszkańcy wsi Niemirki. Otóż złożyli do Zarządu Powiatu petycję na temat drogi od 

Jabłonny Lackiej do miejscowości Niemirki. Zapytał, czy dostali odpowiedź na tą petycję. Ponadto 

złożył propozycję Radnemu Panu Jerzemu Strzale, czy nie można by było zamienić ścieżek 

rowerowych w Bujałach na  tą drogę od Jabłonny Lackiej w kierunku Niemirek. Dodał, że tą drogą 

ostatnio jechali i widać było, że jest w złym stanie, a będzie jeszcze gorsza bo za chwilę jak będzie 

robiona droga od Gródka do Mołożewa to tamtędy pójdzie duży transport. Radny dodał, że jest jak 

najbardziej za tymi ścieżkami, ale one mogą poczekać. Następnie powrócił z pytaniem do starosty 

w sprawie powyższej petycji. Nic o niej nie słyszał, a mieszkańcy mają do niego pretensje, że nic 

w tej sprawie nie jest robione.  

Starosta odpowiedział, że na tą chwilę nie przypomina sobie tego typu petycji. Dodał, że zostanie 

to dokładnie sprawdzone.  

Kierownik Wydziału Dróg Publicznych Pani Monika Zubow zapytała, kiedy miałaby być 

złożona ta petycja.  

Radny Sławomir Hardej odpowiedział, że z informacji jakie mu przedstawiono wynikało, że ta 

petycja została złożona na jesieni, ale dopyta jeszcze mieszkańców. Następnie powróci z prośbą o 

zamianę ścieżek na remont drogi Jabłonna Lacka – Niemirki.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że można zamieniać, ale zostały wybrane 

dwa inne odcinki dróg przez radnych z klubu. Na pewno droga Jabłonna Lacka – Niemirki jest w 

gorszym stanie niż droga Borychów – Wyrozęby, ale podano dwie inne drogi. Radny Strzała 

zgłaszał tą drogę z Niemirek tylko na pewno nie będzie zrobiona wcześniej jak nie wyremontują 

drogi do Gródka. Gródek jest rozłożony na dwa lata (2025 i 2026). Ta dokumentacja była wstępnie 

zapisana, ale zarząd pewnie jej nie ujął. Rozmowy były, że dokumentacja na tą drogę będzie 

zrobiona w następnej kolejności. Dodał, że ta dokumentacja na ścieżki potrwa dłużej ponieważ 

potrzebne pozwolenia wodnoprawne, ale kwota nie będzie za duża na jej wykonanie. Jesteśmy jak 

najbardziej za drogą Jabłonna Lacka – Niemirki, ale nie rozpoczniemy jej, jak nie będzie zrobiony 

Gródek bo nie będzie innego przejazdu, musi ta jedna droga na razie zostać.  

Radny Zygmunt Żyluk nadmienił, że składał jesienią wnioski do zarządu na drogę Jabłonna 

Lacka – Niemirki i nie dostał na nie odpowiedzi. Powiedział również, że nie zgadza się ze 

stwierdzeniem Radnego Jerzego Strzały, że droga Borychów – Wyrozęby jest lepsza. Otóż jest tam 

duże natężenie ruchu, dołów w niej nie widać, ale jest cała popękana. Przy takim natężeniu, gdzie 



są dwie firmy, ośrodek zdrowia, szkoła, ta droga łączy dwa powiaty. Uważa, że większego ruchu 

na innych drogach powiatowych nie ma, jak na tej drodze. Jeżeli chodzi o to co mówił radny 

Sławomir Hardej, to można podzielić to zadanie. Tak jak na gminie Sokołów Podlaski podzielono 

w dwóch częściach, czyli można zrobić połowę odcinka Czekanów – Wierzbice Strupki i zrobić 

odcinek od Jabłonny Lackiej do Niemirek. Oczywiście to by było w ramach jednego zadania, w 

dwóch etapach.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że droga na odcinku Czekanów – 

Władysławów nie nadaje się do dzielenia bo tamta droga jest cała rozsypana, a dzielenie jej to nic 

nie da.  

Starosta odpowiedział radnemu Żylukowi, że taki wniosek wpłynął, ale to był wniosek do budżetu 

i tak jak było już kilka razy mówione, na wnioski do budżetu nie odpowiadano. Taka zawsze była 

tradycja i tak to zostało przyjęte w tym roku. Jeśli państwo będą chcieli, aby na te wnioski do 

budżetu odpowiadać to będzie to w przyszłości robione. W dalszej części przypomniał, że w 

poniedziałek 7 kwietnia 2025r. odbyło się spotkanie radnych, aby ustalić zakres robienia 

dokumentacji na drogi i wydawało się staroście, że zostało ustalone co będzie zawarte w 

dzisiejszym projekcie zmian w uchwale budżetowej. Natomiast dzisiejsze wywoływanie od nowa 

tej dyskusji, co jest ważniejsze to nie ma uzasadnienia. Pewne rzeczy zostały ustalone  i uważa, że 

powinni to przyjąć. Jednakże w przyszłości tak jak to było w miniony poniedziałek, będą planować 

robienie dokumentacji na kolejne drogi. Odnośnie drogi Niemirki – Jabłonna Lacka, nie można 

robić dwóch inwestycji równolegle Gródek – Jabłonna Lacka i Niemirki bo nie byłoby wtedy 

dojazdu. Siłą rzeczy na razie trzeba z Niemirkami poczekać. Po raz kolejny poprosił, aby nie robić 

od nowa dyskusji na temat „które drogi”, to zostało już ustalone.  

Radny Jerzy Strzała powiedział, że będą rozmowy z wójtami na temat przejęcia tych dróg bo być 

może gmina jeszcze przejmie inny odcinek, a powiat przejmie tą co jest gminna. Dziś temat o tej 

drodze należy zostawić.  

Radny Sławomir Hardej chciałby zwrócić uwagę, że nie rozmawiają o budowie tych dróg tylko 

o dokumentacji. Uważa, że jeśli będą zrobione dokumentacje to trudno w pierwszej kolejności tych 

dróg nie robić. Dodał, że tą drogę należy zrobić wcześniej niż ścieżki. Dokumentację trzeba zrobić 

na całą drogę, jedną i drugą.  

Radny Piotr Woźniak wypowiedział się w imieniu klubu radnych. Rozumie radnego Sławomira 

Hardeja ponieważ w ich ustaleniach na poprzedniej sesji nie było rozmowy o ścieżkach. 

Oczywiście ma nadzieję, że klub radnych zagłosuje za tymi inwestycjami. Jednak radny Hardej 

uważa, że może są ważniejsze inwestycje niż ścieżki rowerowe. Jednakże mimo wszystko 

zaznaczył, że to o czym rozmawiano i uzgodniono, zostało ujęte w projekcie zmian w uchwale 

budżetowej. Ścieżki rowerowe nie były w tym ujęte, teraz widać, że są. Jednak pomimo wszystko 

radny uważa, że radni powinni zagłosować „za” przyjęciem uchwały.  



Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zakończył dyskusję oraz udzielił głosu Kierownikowi 

Wydziału Finansowego Pani Małgorzacie Skibniewskiej z prośbą o omówienie zmian w uchwale 

budżetowej.  

Kierownik Wydziału Finansowego Pani Małgorzata Skibniewska przedstawiła zmiany 

dotyczące zmian budżetowych. W planowanych zmianach jest zwiększenie dochodów i 

uzupełnienie dochodów z rezerwy. Zwiększenie dochodów przeznaczone na wynagrodzenia dla 

nauczycieli z jednostek oświatowych, a środki z rezerwy na uzupełnienie podwyżek ujętych w 

potrzebach oświatowych na 2025 rok. Zostały zwiększone planowane dochody na kwotę 15.000 zł 

- są to wpływy na czynności związane ze scaleniem gleboznawczej klasyfikacji (tj. wpłaty od 

interesantów na wykonanie projektów). Zostały zwiększone dochody przez ZS Nr 1 za wynajem 

hali sportowej. Te środki zostaną przeznaczone na zakup mundurów sił zbrojnych lądowych 

Wojska Polskiego dla uczniów kampanii reprezentacyjnej. Zarząd podjął decyzję o dołożeniu 

brakującej kwoty na zakup tych pakietów ubraniowych. Zostały również zwiększone dochody z 

PEFRON z przeznaczeniem na pokrycie środków usługi zajęć klubowych WTZ oraz pozostałych 

zadań z tego zakresu realizowanych przez pracowników PCPR. Również pozostają zwiększone 

dochody i wydatki, są to środki z funduszu pomocy przeznaczone na finansowanie dzieci obywateli 

Ukrainy z terenu objętego konfliktem zbrojnym w związku ze wzrostem kosztów utrzymania 

jednego dziecka. Zostają także zwiększone dochody z tytułu należnych prowizji powiatowi z tytułu 

gospodarki Skarbu Państwa. Dodatkowo zwiększane są wydatki na realizację 

zadania/przedsięwzięcia na przebudowę drogi powiatowej nr 3921W na odcinku Gródek – 

Mołożew Dwór w związku z koniecznością wykonania robót dodatkowych polegających na 

wymianie konstrukcji. Dodatkowo wykonane zostało przesunięcie na potrzeby zakupu drukarki i 

innych urządzeń na potrzeby wydziału. Dodatkowo został ustalony zakres rzeczowy inwestycji 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę dróg powiatowych”. Zostały wymienione 

następujące drogi: 

1) „Przebudowa drogi powiatowej nr 3907W na odcinku Sterdyń – Białobrzegi”; 

2) „Rozbudowa drogi powiatowej nr 3925W na odcinku Wierzbice Strupki – Czekanów”; 

3) „Przebudowa drogi powiatowej nr 3951W w Sokołowie Podlaskim – ul. Lipowa”; 

4) „Przebudowa drogi powiatowej nr 3915W na odcinkach Krasów – Czerwonka  

i Grochów – Czerwonka”; 

5) „Przebudowa drogi powiatowej nr 3928W na odcinku Brodacze – Krasnodęby Sypytki”; 

6) „Przebudowa drogi powiatowej nr 3911W na odcinku Kosów Lacki – Łomna”; 

7) „Budowa zatoki autobusowej w miejscowości Kożuchów wzdłuż drogi powiatowej nr 

3929W”; 

8) „Przebudowa drogi powiatowej nr 3932W na odcinku Borychów – Wyrozęby”; 

9) „Budowa ścieżki rowerowej wzdłuż drogi powiatowej nr 3921W na odcinku Bujały 

Mikosze – Bujały Gniewosze”.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu podziękował za przedstawione planowane zmiany w 

uchwale budżetowej. Następnie otworzył dyskusję.  



Radny Marcin Pasik zapytał odnośnie działu 800 rozdział 80195 o planowane dochody, które 

zostały zwiększone na 8.300 zł i zwiększenie dochodów wykonanych przez ZS Nr 1 z wynajmu 

hali sportowej uzyskanych podczas obozu zimowego. Zatem zapytał, czy 8.300 zł jest to u „nas” 

dochodem czy w ZS Nr 1 jest to przychód czy dochód. Dodał, że powiat do hali zawsze dopłacał, 

sama nie była w stanie się utrzymać.   

Kierownik Wydziału Finansowego odpowiedziała, że jest to dochód, który zrealizował Zespół 

Szkół Nr 1. Wiadomo, że hala sportowa nie zarabia na siebie.  

Radny Marcin Pasik powiedział, że to powinien być ich przychód. Zatem zapytał, czy ich 

przychód to jest „nasz” dochód. 

Kierownik Wydziału Finansowego odpowiedziała krótko, że tak. 

Po zakończonej dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Sokołowskiego na 2025 

rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. W wyniku głosowania „za” oddano 15 głosów, natomiast 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” nie było. Nieobecnych było 2 radnych – J. 

Puścion oraz T. Małczuk, załącznik nr 5. 

W/w Uchwała Nr XII/74/2025 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu 

Sokołowskiego na 2025 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 6. 

Ad.4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Sokołowskiego na lata 2025 - 2036. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zapytał radnych, czy należy odczytywać i przedstawiać 

zmiany ujęte w projekcie ww. uchwały. Zaznaczył, że te zmiany są identyczne jak te ujęte w 

zmianach w uchwale budżetowej. 

Wszyscy radni wyrazili zgodę na powyższą propozycję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. W wyniku głosowania „za” oddano 15 głosów, natomiast 

głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” nie było. Nieobecnych było 2 radnych – J. 

Puścion oraz T. Małczuk, załącznik nr 7. 

W/w Uchwała Nr XII/75/2025 o zmianie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Sokołowskiego na lata 2025-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 8.  

Ad.5. Zamknięcie sesji. 

Na zakończenie Wiceprzewodniczący podziękował wszystkim uczestnikom sesji za obecność                

i zaangażowanie. 

        

 


